

## **Referat fra styremøte i Fredrikstad og Omegns Brukshundklubb, 04.06.18**

Styremøtet ble avholdt i Fredrikstad og Omegns Brukshundklubbens lokaler.

Det var 6 styremedlemmer til stede på møtet:

Steinar Jensen, Gabriele Oehninger-Storvoll, Anneli Kilen Kjaserud, Tonje Skistad, Svanhild Urholm og Grete Brevig

Ikke møtt: Svein Kristoffersen, Vidar Pettersen, Janne Braarud Jensen,

\*\*\*\*\*

Saker som ble tatt opp på styremøtet:

### **Sak 1: Budsjett / regnskap**

- Saldo 190.315 brukskto
  - Fra 1.mai stevne brt 89.400
  - Rosettene er dyre
  - Oppvaskmaskinen er nå reparert

### **Sak 2: Forberedelser til rallystevne førstk helg**

- Klipperen må sjekkes / repareres – Steinar gjør det.
- Steinar klipper gresset.
- Kiosken – ta kontakt med Janne.
- Parkering – Steinar tar det
- Mangler premier til pall og lag
  - Får beskjed på torsd om premier fra Canis
  - Grete og Anneli har kontakt på fredag for å hente / skaffe premier.

### **Sak 3: Hallen**

- Siste papirene er underskrevet
- Hvis Hallgruppen kan garantere at hallen blir ferdig til 15.08, kan de begynne nå. Hvis ikke må de vente til etter agilitystevne 17-19.08

- Får kunstgressruller fra Drøbak hundeklubb

#### **Sak 4: Stevner**

- Forslag om å lage en stevnekomite med 1-2 fra hver gruppe som jobber
  - Grete tar initiativ til å kalle inn til høsten for å prøve å få i gang

Møtereferat er skrevet av sekretær Grete Brevig